
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2017-10-16 Protokoll nr 07

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Lars Andersson, Magnus Arnoldson, Gunilla Nensén-
Johansson, Agneta Carlberg, Paul Finér och Iréne Crona

Frånvarande: Stig Botvidsson och Siv Hellström 

§ 1 Sammanträdet öppnas
Ordförande Lars Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes efter tillägg under punkten Övriga frågor. 

§ 3 Föregående protokoll.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Gunilla Nensén-Johansson.

§ 5 Ekonomin 
Lars Andersson meddelade att föreningens ekonomi nu återhämtat sig.

§ 6 Medlemsutveckling
Lars meddelade att 7 nya medlemmar tillkommit. Totalt antal idag är 
således 412.
 

§ 7 Rapport från utbildning Miriam
Lars Andersson rapporterade från utbildningen i medlemsregistret Miriam
han deltagit i. Ansvarig för systemet är Sabina Brogård. Systemet dras 
dock fortfarande med vissa svårigheter. En ny titel har lagts till benämnd 
Prospekt. Där kan man se de personer som under innevarande år fyller 65 
år. Detta gör det möjligt för de föreningar som så önskar att skicka ut 
inbjudningar om medlemskap i föreningen. Vår förening har idag inga 
sådana planer. 



Seniorevent
Lars meddelade att vår förening svarar för två pass i SPF:s informations-
stånd vid senioreventet News 55 i Norrköping 1-2 nov. Bestämdes att de 
båda passen eventets första dag bemannas av Gunilla Nensén-Johansson, 
Iréne Crona, Agneta Carlberg och Magnus Arnoldson.

2018 års program  
Beslutades att  Paul Finér kontaktar Peter Almroth för att höra om han kan
åta sig att göra nästa års program.

Förslag på datum för Månadsmöten 2018 gjordes enl. följande:

24 januari Sockenombuden
21 februari Årsmöte (styrelsen)
28 mars
25 april Vårlunch
23 maj
26 september
24 oktober
28 november
12  december Grötfest

Uppdrogs åt Agneta Carlberg att kontakta Gunilla Magnusson för att 
sammankalla sockenombuden till ett möte för att godkänna datum samt 
bestämma ordningen för de olika socknarna.

Agneta meddelade också att hon återkommer med planer för nästa års 
resor och studiebesök så att dessa kan föras in i programmet .

§ 8 Resor

Resan till Rhen-Mosel, 30 sept-5 okt
Agneta rapporterade från bussresan till Rhen-Mosel. På vägen ner 
övernattade man i Hannover och på hemresan i Bremen. Trevliga stopp 
gjordes under vägen och förutom de gedigna kunskaper guiden Åsa 
delade med sig av berättades bl.a. roliga historier. Väl på plats bjöds det 
på båtutflykt på Rhen, gemensamma middagar, vinprovningar, linbanetur 
upp till välkänt monument m.m. På återresan gjordes även ett stopp i Köln
med besök i domen. En mycket trevlig och innehållsrik resa. Mer 
information kommer på hemsidan.

 



Julkonsert och julbord i Örebro den 2 december 
Resan med Ringarums buss till Örebro för julkonsert med Malena Ernman
och Lasse Berghagen samt julbord på Elite Hotel blir lördagen den 2 dec. 
F.n. har 30 medlemmar anmält sig men Agneta hoppas kunna få lite fler 
intresserade vid onsdagens månadsmöte.

§ 9 Övriga frågor, nästa möte och avslutning

Förfrågan från medlem
Lars meddelade att en medlem dykt på honom i affären och undrat om 
hennes särbo, som är medlem i annan SPF-förening, kunde delta i våra 
möten när han var på besök. Lars sade att han var välkommen att delta i 
våra månadsmöten, utflykter o.dyl. arrangemang, men att han tyvärr inte 
kunde delta vid årsmötet.

Erbjudande från Skandia
Från Skandia hade inkommit en skrivelse där de söker en glad pensionär 
som är villig att mot ersättning arbeta ett par timmar i veckan som 
kundbokare (per telefon). Lars kommer att informera medlemmarna vid 
onsdagens månadsmöte där också mer information för ev. intresserade 
kommer att finnas.

Inbjudan till valberedningens ordförande  
Beslutades att valberedningens ordförande skall inbjudas att delta i nästa 
styrelsemöte den 8 november.

Styrelsemöten 2018
Följande datum föreslogs för nästa års styrelsemöten:

10 januari, 7 februari, 14 mars, 11 april, 16 maj, 12 september, 10 oktober, 14 
november och 5 december.

Informationsmöte om hörselfrågor
Siv påminde (via Iréne) om informationsmötet om hörselfrågor som äger 
rum på Träffpunkten torsdagen den 26 oktober kl 14.00 (OBS tiden!). 
Annons kommer i tidningen och Paul lyfter fram det på hemsidan.

Korrigering av styrelsebeslut den 17 maj 2017
Styrelsen beslutade korrigera beslutet under § 10 i protokollet från den 17 
maj 2017. Det gäller sammankallande för sockenombuden och 
sammanställning av en manual/lathund för sockenombuden. 
Sammankallande för sockenombuden skall vara Gunilla Magnusson och 
Magnus Arnoldson sammanställer en lathund för sockenombuden.



Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 8 november 2017,  kl. 13.00
i Östra Husby bygdegård. 
Ordföranden Lars Andersson tackade för visat intresse och förklarade 
mötet avslutat.

Vid protokollet: _________________ 

Iréne Crona

Justerat:       _______________________ ________________________
Lars Andersson Gunilla Nensén-Johansson


